



Rochester Chinese Christian Church
1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526
Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

Pastor Dingli Chen	dchen@rochesterccc.org	Egan Yip	eyip@rochesterccc.org
Pastor Stone Wang	swang@rochesterccc.org	Maddy Szeto	mszeto@rochesterccc.org
Rev. Herman Tang	htang@rochesterccc.org		

January 19, 2025 9:30 AM

Prayer Focus:

Pray for brothers and sisters to dwell continually in Christ. Ask God to open our spiritual eyes so we can see the salvation Christ has already accomplished for us.

Call to Worship

Hymn of Praise

Pastoral Prayer

Scripture Reading **Matthew 5:14-16**

Sermon Pastor Tang

Don't be shy to shine

I. Know our identity

II. Know God's instructions

Response Hymn

Doxology

Benediction

Welcome and Announcements

Next Week's Sermon Speakers

English Worship
Brother Egan Yip

Chinese Worship
Pastor Tang

RCCCW Worship
Pastor Chen



羅城華人基督教會

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

陳定立牧師 dchen@rochesterccc.org

葉依芹 eyip@rochesterccc.org

汪正飛牧師 swang@rochesterccc.org

司徒志雄 mszeto@rochesterccc.org

鄧灼文牧師 htang@rochesterccc.org

2025年1月19日 上午十一點十五分

本週禱告焦點

為弟兄姐妹常住在基督裏禱告，求神開我們屬靈的眼睛，使我們看到基督已經為我們所成就的救恩。

靜默		[眾坐]
宣召	歷代志上 16:8-10	[眾立]
唱詩	主賜福如春雨	
公禱		
唱詩	HOL#512 這是天父世界	[眾坐]
	HOL#462 將最好的獻主	
歡迎與報告		
牧禱		
讀經	馬太福音 5:13-16	[眾立]
證道	汪牧師	
	在世人面前為主發光	
	一．你們是世上的鹽	
	二．你們是世上的光	
	三．在世人面前為主發光	
回應詩	活出基督	[眾立]
三一頌		
祝福		
默禱		[眾坐]

下主日崇拜講員

英文崇拜

中文崇拜

西區崇拜

葉依芹弟兄

鄧牧師

陳牧師

報告事項

1. 今天下午 1:30 - 2:00 請來 307 室與我們一起禱告，為弟兄姊妹的讀經生活禱告。
2. 我們還在為 2025 年 4 月 14 日至 4 月 18 日舉辦的花城工作營尋找 1 位成人志願者，願意擔任工地、機構、人行道俱樂部或運動所領袖。如有問題請聯係 Grace 陳姐妹。
3. 福音使團今日下午 2 點在西區有聚會。主題為：“傳福音的三步曲”。學習更多傳福音的工具。請預留時間參加。
4. 今年的中國新年慶祝活動將於 2 月 1 日禮拜六下午 3 點至 7 點在母堂舉行。我們鼓勵大家都利用這個機會邀請新朋友參加這次慶祝活動。請弟兄姊妹帶些零食和甜點來分享
5. 紐約上州生命沖擊營現已開始報名！時間為 3 月 21 日至 3 月 23 日。生命沖擊營是一個以體驗方式分享並學習福音的營會。如果您想了解更多信息，請聯係陳定立牧師。
6. 四位廣東組姊妹將於 2/11-22 前往印度探訪宣教伙伴活望事工，把主的祝福帶到當地，鼓勵教會每一位弟兄姊妹一同參與，請在前廳索取禱告信並在奉獻上作支持。

Announcements

1. Come join us in prayer today in room 307 from 1:30 – 2 PM as we pray for the Bible reading life of our brothers and sisters.
2. We are still looking for 1 adult volunteers to serve as a work site, agency site, sidewalk club, or sports leaders for Flower City Work Camp from April 14th – April 18th, 2025. If you are willing to serve or have any questions, please reach out to Grace Chen.
3. Missional Team gathering will be held today, at 2:00 PM at RCCCW. This meeting's theme is "Three Steps of Evangelism" where we will learn more tools for evangelism.
4. This year's Chinese New Year celebration outreach is on Saturday, February 1st from 3-7 PM in Penfield. Everyone is encouraged to use this opportunity to bring new friends to this celebration. We are also asking brothers and sisters to bring snacks and desserts to share.
5. The Upstate Life Game, formerly Gospel Camp, will take place from March 21 to March 23 for Mandarin-speakers over 18. Life Game is an experiential camp designed to share and explore the gospel in our daily lives. Registration is now open. The link can be found on the poster in the foyer. For more information, see the poster in the foyer or contact Pastor Dingli Chen.
6. Four sisters from Cantonese fellowship will be traveling to India from February 11 to 22 to visit missions partner Living Hope, bringing the God's blessings to the local community. We encourage every brother and sister in the church to get involved. Please pick up a prayer letter in the foyer and support through offerings.